
Η ηλεκτρονική αλληλογραφία των μελών του ΔΣ και την ψηφοφορία στο τελευταίο ΔΣ της ΟΛΜΕ.
Τα συμπεράσματα δικά σας.

ΣΤΙΓΜΙΟΤΥΠΟ Α (ηλεκτρονική αλληλογραφία μελών ΔΣ ΕΛΜΕ ΛΑΡΙΣΑΣ )

α)Μήνυμα από ΔΑΚΕ

Στις Τρί, 26Οκτ 2021, 9:57 π.μ. ο χρήστης Αθανάσιος Φούντας < athafuntas@yahoo.gr> έγραψε:

Καλημέρα. Σας ενημερώνω ότι δεν υπάρχει προγραμματισμένη συνεδρίαση του Δ.Σ γι αυτή την
εβδομάδα. Θα συνεννοηθούμε για να αποφασίσουμε τη συνεδρίαση του Νοεμβρίου.

β) Μήνυμα από ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ (έχει προηγηθεί -3 μέρες πριν- δημόσια
ανακοίνωση μας που ζητάμε συνεδρίαση ΔΣ και ΓΣ )

Στις Τρί, 26Οκτ 2021, 13:27 ο χρήστης ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ < papadodim69@gmail.com>

έγραψε:

Συνάδελφοι ζητήσαμε ΔΣ εδώ και μέρες με ανακοίνωση μας. Εκτιμούμε ότι η συνεδρίαση του ΔΣ είναι
ΑΠΑΡΑΊΤΗΤΗ. Ζητάμε ΓΣ έστω και δια περιφοράς από Παρασκευή 29/10 έως Τρίτη 2/11.

Αγωνιστική Παρέμβαση

Παπαδόπουλος Δημήτρης

Ρεμπάπης Παναγιώτης

γ)Μήνυμα από ΣΥΝΕΚ

Στις Τρί, 26Οκτ 2021, 2:20 μ.μ. ο χρήστης Ioannis Tsaknakis < jtsaknak72@gmail.com> έγραψε:

Θεωρουμε πως πρεπει να συνεδριασει το ΔΣ. Πρεπει να συζητηθει η κατασταση στα σχολεια, η προταση
μας κ των παρεμβασεων και της ΑΣΕ για ΓΣ, ψηφισμα συμπαραστασης, συνεχιση των θεματων της
προηγουμενης συνεδριασης του ΔΣ.

ΣΥΝΕΚ

δ) Μήνυμα από ΔΑΚΕ

Στις Τρί, 26Οκτ 2021, 14:26 ο χρήστης ΔΑΦΝΗΜΠΑΤΣΙΛΑ < batsiladafni@gmail.com> έγραψε:

Επειδή σε προηγούμενο ΔΣ ειπώθηκε από μέλος του Δ.Σ ότι η τακτική συνεδρίαση είναι μια φορά το
μήνα και όσες άλλες τυχόν πραγματοποιηθούν είναι έκτακτες, παρακαλούμε για τις έκτακτες
συνεδριάσεις που ζητάει κάποια παράταξη να ενημερωνομαστε εγκαίρως

ΔΑΚΕ

ε) Μήνυμα από ΣΥΝΕΚ

Παραθέτοντας από Ioannis Tsaknakis <jtsaknak72@gmail.com>:

Αν η ΔΑΚΕ δε θελει συνεδριαση ας το πει καθαρα. Και τα περι εκτακτων ΔΣ να τα ελεγε νωριτερα.
Θεματολογια υπαρχει. Το λεμε για "αποφυγη παρανοησεων". Επιμενουμε να γινει οπωσδηποτε
συνεδριαση ΔΣ.

ΣΥΝΕΚ



στ)Μήνυμα από ΠΕΚ

Στις Τρί, 26Οκτ 2021, 16:37 ο χρήστης ΤΑΣΙΟΠΟΥΛΟΥ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ < ptasiopou@sch.gr> έγραψε:

Να υπάρξει συνεννόηση για τη συνεδρίαση του Νοεμβρίου και η θεματολογία που επείγει ας συζητηθεί
δια περιφοράς όπως έγινε και με άλλες αποφάσεις του Δ.Σ.

Π.Ε.Κ

Τασιοπούλου Β.

ζ)Μήνυμα από ΣΥΝΕΚ

Στις Τρί, 26Οκτ, 2021 στις 17:28, ο χρήστηςIoannis Tsaknakis <jtsaknak72@gmail.com> έγραψε:

Καποιος ρε παιδια να λυσει το γορδιο δεσμο της ΠΕΚ... Αυριο ΔΣ στις 18:00. Αν δε συμφωνειτε με την
ωρα προτεινετε αλλη. Συμφωνουμε με την ωρα εν λευκω.. Απαντηστε ΝΑΙ ή ΟΧΙ. Αφηστε τα
παραμυθια...

ΣΥΝΕΚ

η)Μήνυμα από ΔΑΚΕ

Στις Τρί, 26Οκτ 2021, 17:41 ο χρήστης Αθανάσιος Φούντας < athafuntas@yahoo.gr> έγραψε:

Τζάμπα μάγκες των συνεκ αφήστε το ειρωνικό υφάκι κατά μέρος. Κατόπιν εορτής τρέχετε να
υποστηρίξετε αυτά που καταψηφίσατε παντού. Η ψευτοεπαναστατική σας κόντρα με τις παρεμβάσεις
δεν μας ενδιαφέρει . Δεν ξεχνάμε επίσης ότι σε προηγούμενες συνεδριάσεις ζητούσατε να
εφαρμόζεται το καταστατικό και να συνεδριάζουμε μια φορά το μήνα. Τη δική σας πρόταση λέμε να
τηρούμε από εδώ και πέρα . Αρκετά με την υποκρισία σας λοιπόν. Σοβαρευτείτε επιτέλους !!

ΔΑΚΕ

Θ)Μήνυμα από ΣΥΝΕΚ

Στις Τρί, 26Οκτ, 2021 στις 19:37, ο χρήστηςIoannis Tsaknakis <jtsaknak72@gmail.com> έγραψε:

Οποτε η ΔΑΚΕ λεει οχι; Να μη γινει συνεδριαση; Νομιζετε οτι λεγοντας ψεματα θα πετυχετε κατι; Αυτη τη
στιφμη 4 στα 9 μελη ζηταμε συνεδριαση. Ας απαντησει καθαρα η ΠΕΚ κ η σ. Τσιουρβα. ΝΑΙ ή ΟΧΙ.

ΣΥΝΕΚ

ι)Μήνυμα από ΔΑΚΕ

Στις Τρί, 26Οκτ 2021 στις 7:57 μ.μ., ο/η Αθανάσιος Φούντας < athafuntas@yahoo.gr> έγραψε:

Προτείνουμε να βγάλουν ανακοίνωση οι συνεκ που να λέει ότι τόσο καιρό ζητούσαν να γίνεται ένα Δ
.Σ το μήνα αλλά τώρα οι τρεις συνεδριάσεις που ήδη έχουν γίνει τον Οκτώβριο τους φαίνονται λίγες.
Επίσης ότι στο Δ.Σ της ΟΛΜΕ, στη Γ. Σ Λάρισας και στη Γ. Σ προέδρων ΕΛΜΕ στην Αθήνα , ψήφισαν
κατά της απεργίας αποχής αλλά τώρα θέλουν να κάνουμε συνέλευση με πρόταση για
επαναπροκύρηξη της απεργίας αποχής. Για όλα αυτά να γράψουν ότι τους φταίει η ΔΑΚΕ.. και όχι η
ατελείωτη υποκρισία και ο καιροσκοπισμός τους.Θα γελάσει και το παρδαλό κατσίκι !!

ΔΑΚΕ



κ)Μήνυμα από ΣΥΝΕΚ

Παραθέτοντας από Ioannis Tsaknakis <jtsaknak72@gmail.com>:

Προφανώς η ΔΑΚΕ δυσκολεύεστε πολύ... Δεν ασχολούμαστε μαζί σας. Περιμένουμε απάντηση από ΠΕΚ
και Τσιούρβα.

ΣΥΝΕΚ

λ)Μήνυμα από ΠΕΚ

Η Π.Ε.Κ απαντά ναι στις συλλογικές διαδικασίες αλλά τι αποφάσεις Δ.Σ. μπορεί να ληφθούν χωρίς
απαρτία;

Όταν λείπει μια παράταξη οι αποφάσεις δεν είναι καταστατικές χωρίς την απαιτούμενη συμμετοχή.

Π.Ε.Κ.

Τασιοπούλου Β.

*Συνάδελφοι για να μην προτρέξει κανείς σας υπενθυμίζουμε ότι η δημοσιοποίηση της
αλληλογραφίας μας έχει ξαναγίνει από μέλος των ΣΥΝΕΚ ουκ ολίγες φορές.

ΣΤΙΓΜΙΟΤΥΠΟ Β (ψηφοφορία στο ΔΣ ΟΛΜΕ 26/10 )

Η πρόταση για σύγκληση Γενικών Συνελεύσεων και Συνέλευσης Προέδρων με εισήγηση για συνέχιση
της απεργίας – αποχής

Ψήφοι: ΥΠΕΡ: 4 (ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ , ΑΣΕ ), Λευκά: 3 (ΣΥΝΕΚ), Κατά: 3 (ΔΑΚΕ)

1)Είναι φανερό πως αν ψήφιζαν τα μέλη των ΣΥΝΕΚ θα αποφασιζόταν οι Γενικές Συνελεύσεις και η
Συνέλευση Προέδρων για επαναπροκήρυξη της απεργίας αποχής.Η στάση της ΔΑΚΕ είναι
ολοφάνερα υπέρ της Κεραμέως και ενάντια στους συναδέλφους. Και οι δυο παίζουν ένα παιχνίδι
αλληλοσυμπλήρωσης στην καταβαράθρωση του κλάδου, υλοποιώντας τις κομματικές στοχεύσεις των
ΣΥΡΙΖΑ και ΝΔ αντίστοιχα.

2)Είναι ολοφάνερο πως τα ΣΥΝΕΚ Λάρισας με την εκ των υστέρων πρόταση τους για
επαναπροκήρυξη προσπαθούν να εξαπατήσουν τοπικά τους συναδέλφους.Είναι πράγματι θλιβερή η
στάση τους στο ΔΣ της ΕΛΜΕ Λάρισας.


